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Vagen van het lid Markuszower (PVV) aan de Staatsecretaris van Veiligheid 
en Justitie over het bericht «Twaalf verboden relaties medewerkers en 
patiënten in tbs-klinieken» (ingezonden 11 juli 2017). 

Mededeling van Staatssecretaris Dijkhoff (Veiligheid en Justitie) (ontvangen 
8 augustus 2017). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Twaalf verboden relaties medewerkers en patiënten in 
tbs-klinieken»?1 

Vraag 2
Erkent u dat dit probleem nu al jaren speelt? Kan men daarom zeggen dat u 
niet de Staatssecretaris van tbs-klinieken bent, maar eerder politiek verant-
woordelijk bent voor seksklinieken? 

Vraag 3
Klopt het dat medewerkers van tbs-klinieken vooral relatief jonge onervaren 
meisjes zijn, die vaak belangrijke beslissingen moeten nemen over gestoorde 
criminelen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Hebben de personeelsleden die relaties hebben met tbs’ers ook de bevoegd-
heid om beslissingen te nemen over o.a. verlof? Zo ja, beseft u dat dit 
levensgevaarlijke gevolgen kan hebben voor de maatschappij? Kunt u 
aangeven hoeveel verlofdagen in 2014, 2015 en 2016 door de medewerkers, 
die een seksuele relatie hadden met tbs-criminelen, zijn afgegeven? 

Vraag 5
Welke maatregelen gaat u nemen om ervoor te zorgen dat (jong en onerva-
ren) tbs-personeel geen relaties aangaan met tbs’ers? Zijn inmiddels alle 
medewerkers die relaties met de gestoorde tbs-criminelen hadden ontslagen? 
Zo nee waarom niet? 

1 https://www.google.nl/amp/nos.nl/googleamp/artikel/2182243-twaalf-verboden-relaties-
medewerkers-en-patienten-in-tbs-klinieken.html

 
 
 
ah-tk-20162017-2417
ISSN 0921 - 7398
’s-Gravenhage 2017 Tweede Kamer, vergaderjaar 2016–2017, Aanhangsel 1



Vraag 6
Kent u het boek (uit 2013) «ervaring niet vereist» van Leonie Holtes? Zo ja, 
wat is er sindsdien veranderd in de tbs-klinieken? 

Mededeling 

Hierbij deel ik u mede dat de schriftelijke vragen van het lid Markuszower 
(PVV) van uw Kamer aan de Staatssecretaris van Veiligheid en Justitie over 
het bericht «Twaalf verbonden relaties medewerkers en patiënten in 
tbs-klinieken» (ingezonden 11 juli 2017) niet binnen de gebruikelijke termijn 
kunnen worden beantwoord, aangezien nog niet alle benodigde informatie is 
ontvangen. 
Ik streef ernaar de vragen zo spoedig mogelijk te beantwoorden.
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